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Valtuustoaloite Kittilän kunnanvaltuuston kokousajan muuttamisesta aikaisemmaksi

192/00.02.00/2016

Khall 11.08.2020 § 301

(Lisätietoja: Vs. hallintojohtaja Hanna-Maria Grandell, puh. 040 572
4460)

Vihreiden, OMK:n ja Kokoomuksen valtuustoryhmät ovat tehneet
aloit teen valtuuston kokousaikataulun aikaistamiseksi alkamaan klo
13. Perusteena se, että myös yläkoululaiset pääsisivät kokouksia
seu raa maan ja kiinnostuisivat kunnallisesta päätöksenteosta.

Valtuuston kokoukset alkavat nykyisellään klo 14. Tämä on koettu
so pi vak si ajankohdaksi myös työssäkäyvien osalta. Valtuuston ko-
kouk set striimataan nykyisin nettiin, jolloin kynnys niiden seu raa mi-
sek si madaltuu ja nuoret ovat muutoin kovin aktiivisia netin käyttäjiä,
jo ten tämäkin heiltä hyvin onnistunee. Vastaavasti Kittilässä toimii
ak tii vi ses ti nuorisovaltuusto, joten nuorten osallistamista ja de mo kra-
tian toimivuutta ylläpidetään myös tällä toimenpiteellä.

Kunnanjohtaja:
Kunnanhallitus päättää

1) merkitä tiedoksi aloitteen johdosta annetun selvityksen

2) esittää valtuustolle aloitteen toteamista loppuun käsitellyksi

Päätös:
Esitys hyväksyttiin.
__________

Kvalt 31.08.2020 § 86
Päätös:
Valtuutettu Inkeri Yritys esitti OMK:n valtuustoryhmän puolesta, että
val tuus to aloi te hyväksytään. Pe rus tee na nuorten osallistumisen li-
sää mi nen. Pitäisi kuulla nuo ri so val tuus ton ääntä.

Puheenjohtaja Aki Nevalainen totesi, että koska oli tehty kun nan hal li-
tuk sen esi tyk ses tä poikkeava kannatettu esitys, asiassa on suo ri tet-
ta va äänestys.

Puheenjohtaja teki seuraavan äänestysesityksen:
Ne, jotka kannattavat kunnanhallituksen pohjaesitystä, äänestävät



JAA.
Ne, jotka kannattavat Oikeudenmukaisen Kittilän esitystä, ää nes tä-
vät EI.
Äänestys suoritetaan nimenhuutona.

Suoritetussa äänestyksessä annettiin yhdeksäntoista (19) jaa-ääntä
ja kuusi (6) ei-ääntä, kaksi (2) oli poissa.

Jaa-ääniä antoivat Akseli Erkkilä, Raili Fagerholm, Susanna Kan to la,
Sakari Kautto, Toni Kenttälä, Merja Korva, Markku Mäkitalo, Vuok ko
Mäntymaa, Aki Nevalainen, Paula Nevalainen, Raija Pa lo saa ri, Antti
Pekkala, Pekka Rajala, Tapani Rantajääskö, Sirkka Han gas vaa ra,
Jukka Salmi, Tarmo Salonen, Marita Toivanen ja Juha Toi vo la.
Ei-ääniä antoivat Esa Ylläsjärvi, Tuula Mertaniemi, Ahti Ovas kai nen,
Jukka Poti, Yrjö Vaara ja Inkeri Yritys. Poissa olivat Tii na Huilaja ja
Pentti Kangas.

Puheenjohtaja totesi, että äänin 19-6 (poissa 2) kunnanhallituksen
esi tys tuli päätökseksi ja aloite todettiin loppuun käsitellyksi.
__________


